
Coming This Fall … 
Extracurricular Choir 

 

 

Overview 
Students will learn healthy vocal production and musicianship while exploring diverse repertoire.  At 
every rehearsal there is a professional pianist to encourage tuning and experience live music making.  
Regular attendance is strongly recommended as new songs are regularly introduced.  The music has been 
carefully chosen with the children’s vocal health and abilities in mind. 

 

 
 

Junior Choir:  Grades 1 – 3 

Senior Choir:  Grades 4 – 7 

Duration:  12 weeks plus a concert  

Starts: Week of September 23, 2024 

Cost: $144 * 
 

Skills Acquired 
• Healthy Vocal Production 

• Musicianship 

• Live Music Making 

• Performance Skills and Etiquette 

• Teamwork  
 

 
 

Presented by … 
The Vancouver Extracurricular Music Society 

• VEMS is a BC nonprofit society dedicated to bringing more music to more children. 

• * Financial assistance is available; please apply when registering in September 

• VEMS is registered with the CRA and issues tax receipts.  www.vems.ca/donate/ 
• 20 children need to be enrolled for the choir to run.  

• Questions?  Email president@vems.ca  
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秋季課外合唱團 
 

 

課程內容： 
学生将演唱不同风格的乐曲并在探索音乐的同时习得健康的发声技巧与得到音乐素养的提升。每一次的排

练将会有一个专业的钢琴伴奏帮助学生寻找音准和体验现场音乐制作的魅力。为了保证学习效果和质量，

建议学生能保证稳定的的出勤率。 所有的曲目选取都会基于对幼童的声带健康与发声能力进行的考量。 
 

 

低年级合唱团：  1-3 年级 

高年级合唱团：  4-7 年级 

为期： 12 个星期 外加一场演出 

开课时间： 2024年九月的第四周 

学费： $144 * 
 

习得的技能 
 

● 健康的发声技巧 

● 音乐素养 

● 现场音乐 

● 表演能力和仪态 

● 团队合作 
 
 

由 The Vancouver Extracurricular Music Society 呈现 

● VEMS是一个BC省非盈利组织，致力于把音乐带给更多的儿童 

● * 我们提供助学基金，如有需要请在九月注册开始时申请 

● VEMS经过CRA的注册并且开具纳税收据。www.vems.ca/donate/ 

● 每一个合唱团需至少20名儿童报名方可开展。 

● 如有问题，请邮件：president@vems.ca  
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